
 

Minnesanteckning 

Lagledarmöte 2019-10-24 

Deltagare: Mikael Plåt, Göran Kallin 

 

Information från styrelsen 

• Påminner om vikten av att försöka skaffa sponsorer till vårens Tiokronorsmatch den 

24 februari 2020. Varje företag som vill vara med sponsrar klubben med 10 

kr/åskådare max 1000 kr per sponsor. Då får sponsorföretagets anställda gratis 

inträde på denna matchen. En skön aktivitet för företaget. Ett bra sätt att få in pengar 

till klubben och att sprida bandysporten. 

 

• Klubbstugan är i ständigt behov av olika typ av uppsnyggning och renovering. 

Styrelsen kommer att ta fram en ”Att göra lista” med saker som behövs göras, stort 

som smått. Alla kan bidra med något på denna listan. Vi alla har olika kompetenser 

som vi kan bidra med för att få en trivsam stuga för oss alla klubbmedlemmar. 

 

• Styrelsen behöver hjälp med att få ut bandyns och klubbens budskap bättre via 

sociala medier. Är det någon förälder eller spelare med kompetens inom detta 

område som kan tänka sig att vara behjälplig så hör av er till Svante eller mig så för 

jag det vidare till styrelsen. 

 

• Klubbens valberedning önskar få in förslag på medlemmar som kan tänka sig att 

deltaga i klubbens styrelsearbete eller klubbens kommittéer. Bara att höra av sig till 

dem. 

 

• Kakförsäljning kommer att ske även i år den startas upp snart. Mikael Plåt har tagit på 

sig uppdraget att hantera detta för FP-10 i år, tack. Första 4 lådornas vinst per spelare 

går till klubben. Där efter går all vinst till lagets kassa. Kämpa på med försäljning för 

klubbens och lagets skull! 

Klubben kommer även att försöka sälja en charklåda inför jul i år. Denna 

försäljningen är frivillig för alla. Pengarna går till klubben, mer info kommer om detta. 

 

• Förslag kom från en lagledare att Höjdens dag även kunde infalla på försäsongen för 

att alla ska få en chans att känna igen varandra redan innan säsongen startar. Detta 

förslag tog styrelsen till sig. 

 

• Ekonomi: Klubben omsätter ca. 1 miljon kr per år. Klubben har inga lån. Ny kassör på 

väg in i styrelsen som tar över en ekonomi i balans. 

 

• Seniorlaget: Förra året sattes en målsättning att på tre års tid ta klubbens lag till div. 

1. (Elitserie, Allsvenska, div 1 och div 2) Seniorlaget har många unga spelare. 



 

Styrelsen tror att det kommer att vara lättare att få sponsorer om laget ligger i en 

högre div. Det blir även lättare att få tillskott till laget från ex. studenter som flyttar 

till Göteborg med bandybakgrund. Då kan klubben och spelarna utvecklas ännu mer. 

 

• Bandyhall på Ruddalen: Den 4 november kommer detta att komma upp för beslut 

inom staden. Håll tummarna. 

Skrinnarbanan är stängd tills vidare. Rinken däremot öppnar redan nästa vecka. 

 

• Träning på Ruddalen: Från V. 44 kommer all träning att ske på Ruddalen, inga mer 

träningar i Kortedala. Kontrollera kalendern. 

Bandybanan kommer att börja frysas under V. 45 men vädret bestämmer takten. 

 

• Träningstider U10 (FP-10):  

Måndagar 17:00-18:00 Bandybanan ½ plan (när den är klar) Kan starta med 

spontanbandy redan kl 16 om vi har någon ledare på plan. Delas med U9. 

Söndagar 09:00-10:00 Rinken. (10:15:50 så länge bandybanan inte är frusen) 

Säsongen förväntas pågå till och med V. 9 2020 

 

 

 

Vid pennan 

Göran Kallin 

070-5739115, kallingoran@gmail.com 


